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FEDERATIONEN 
 
Det finns inte något enkelt sätt att tala om detta för dig. Jag startar genom att låta Dhor Kaal’el ge en kort 
introduktion.  
 
Vi har både goda och dåliga nyheter för dig. Den goda är att Federationens eller konglomerat av ”positiva” raser 
har skickat hjälp till Jorden. Den dåliga nyheten är att du är den hjälpen. Ett dåligt skämt möjligen. Men det kan 
inte vara mer relevant idag. Du känner till den sociala strukturen på Jorden, den att vanligt folk placeras i botten 
av pyramiden. Över det kommer de sociala klasserna, politiker, präster, hemliga sällskap, Illuminati. Ovanför 
Illuminati finns vad många kallar ”the controllers”. Vilka är de? Reptilernas allianser …. Allianser med andra 
regressiva raser. Demoner och parasitiska varelser i 4D (fjärde densiteten). Vi har redan diskuterat att det är 
människors manifestation. Vid denna punkt lämnar jag ordet till ….  
 
Alenym: Ok, Detta har jag mycket svårt att säga. Jag blev varse det för endast för 4 dar sedan och jag är väldigt 
upprörd av vad jag fick veta.  
 
Anéeka: Det är vi alla. 
 
Alenym: Ja, alla och vårt tillkännagivande och uttalande samt närmast en anklagelse. 
Det är inte lätt att säga det eftersom det är en så kritisk fråga som känns mycket sorglig att konstatera. Det är 
sannolikt en av de viktigaste informationen vi ger dig, om inte den viktigaste. Vi förväntar oss att det blir 
kontroversiellt. Sanning är sanning och vi vägrar att spela med i spelet. Jag önskar att du kan ge oss frågor och 
att vi på så vis kan skapa en diskussion. Vi har nyligen kommit till insikt om vilka som är kontrollanterna, ”de 
osynliga ägarna av Jorden”, enligt Salvador Freixedo visa ord.  
Det är Federationen själv. Det har alltid varit dem. Inte på grund av att Federationen har infiltrerats. Det ÄR dem. 
Och det är Federationen, vilka inkluderar alla raser av Federationen, inklusive Taygeta. Det är bara det att aktuell 
agenda kommer och går, kopplat till involverade personer. Vi på detta kosmiska flygfartyg är INTE överens med 
dem om det. Andra raser har även de nyligen upptäckt det och beslutat sig för att dra sig ur. Katt folket, Urmah 
lämnade för några dagar sedan. Engans lämnar även.  
Federationen nämnde det uppenbarligen inte till oss direkt. De klargör aldrig något för oss. Jag anlände till Rådet 
med min grupp under Lördagen, som alla tidigare Lördagar har vi möte med dem, och de sa att mötet var 
avbokat. Vilket var en lögn. De ville inte ha oss där. Ruhr från Urmah anlände och de sa samma sak till honom. 
Dvs. att hans närvaro ”inte längre var nödvändig”.  
 
Nai’Shara: Taygetans var redan mycket ”obekväma” för dem. 
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Alenym: Ja det var vi och det var orsaken till att de hindrat Swaruu redan från början. 
 
Nai’Shara: Av det skälet har vi kallats skandalösa.  
 
Alenym: Därför har de begränsat oss till kommunikation via tangentbord. De ger oss inte möjlighet att nyttja audio 
och särskilt inte video. Det är Federationen som ligger bakom allt som händer på Jorden. Alla bitar faller på plats 
vilket syns tydligt från vårt perspektiv.  
 
Gosia: Wow tack. Ok. min fråga är hur blev ni 100 % säkra? 
 
Alenym: Genom att addera alla bitar. Plus vad Swaruu kommer att förklara i detalj. Det baseras på hennes 
närvaro här, hon är den som så att säga redan såg filmen. Förra Lördagen visste jag inget om detta. Så nyligt är 
det.  
  
Gosia: Och andra raser, har även de funnit ut detta nyligen? 
 
Alenym: Endast Engan och Urmah. De andra raserna vet om det och deltar öppet. Även Alfrateans vilka borde 
förväntas agera mer empatiskt gentemot sin mänskliga släkt.  
 
Nai’Shara: Kom ihåg hur fällor, bedrägeri och uppträdanden hanteras på Jorden, vilket är exakt hur Federationen 
opererar.  
 
Alenym: Det är inte bara att det inte är känt av de olika raserna, de är medvetna om det och spelar med. Vad 
som händer här är att vi, Ruhr och Engan även om vi i samma fysiska personer är del i detta, så är vi är inte 
överens på grund av vår personliga etik. Med anledning av det avslöjar och anklagar jag Federationen för detta 
missbruk, hur än motiverad deras skäl kan tänkas vara.  
 
Robert: Ja, så sorgligt, varför är Federationen intresserad av människan och vad är det som driver dem att hålla 
oss här? 
 
Nai’Shara Ja, det är verkligen plågsamt för oss.  
 
Swaruu: Det är som det alltid varit. Det handlar om framväxten av en ny galaktisk Ras. Människor guidas som 
barn av de ”positiva” raserna inom Federationen i verksamhet som måste hanteras av människorna själva. Det är 
en form av utbildning för att utveckla en ny galaktisk ras så de aktivt skall kunna samverka med äldre kosmiska 
raser. 
Negativitet, Reptiler, Maitre, Abdikation, Kärnvapenkrig, Nördar bland millionärer med sprutor, International 
Monetary Fund, Demoner, Reptil drottningen, Korrupta politiker, Sjukdomar, Svält, Klimatförändringar, globala 
och lokala krig, Pandemi, orkaner, jordbävningar och tsunamis. I allt detta försöker det mänskliga med sitt 
omdöme förstå sig själv och kontrollera sin enorma energi och skapande förmåga. Federationens galaktiska 
raser kan inte välkomna en ny oerfaren ras som genererar sina egna skräckvisioner mot sig själv. Det är 
anledningen till att de begränsar dem till Jorden. Som du redan känner till, det var Federationen som tvingade 
from Van Allen Bältet, den eteriska blockeringen.  
Innan människor lär sig att lösa skillnader mellan varandra och mognar som en ras eller varelser, bedöms den 
mänskliga rasen inte utgöras av en ras. De låter dem förstöra varandra som en del i sitt lärande, en del av 
skolan. Det finns begränsningar som att ett kärnvapenkrig inte kommer att ske eftersom Federationen inte tillåter 
det. Orsaken är att de skulle förstöra platsen för lärdomen. Dock tilläts världskrig pga. att det är vad människor 
själva manifesterade. Tillämpning av den fri viljan tillämpas av Federationen, vilket är den enda möjligheten för 
människor att lära av skillnader med starka utmaningar. Syftet är att åstadkomma kontrast och få dem att söka 
fokus på att manifestera formandet av lösningar samt lära dem tygla sin kraftfulla förmåga.  
De lämnar dock inte människorna ensamma, de har alltid sänt guider. Liksom du är det idag. Du är guide för 
andra guider där nere. Vi är dina. Jag är guide för Taygetans här. Och andra varelser guidar mig. Så har det alltid 
varit under miljontals av år. Det är hur nya interstellära raser föds. Alla har passerat flera svåra och smärtsamma 
tester under stort lidande. Det finns inget nytt här. Bara för de som är omedvetna om det.  
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Federationen är inte ”Dålig” eller ”God”, den bara är. Vilka är de då som orkestrerar allt detta? Det är raserna 
som ni alla redan känner till. De från Sirius, Pleiadian, Arcturus, Andromeda …  listan är lång. Här där finns inget 
elakt per se, vilket är en mänsklig reflektion. Som du vet, även Alpha Draco är här och de ingår i Federationen. 
De väntar bara att komma i tur att få agera. Det har skett nu och de är mycket aktiva för närvarande. Men allt 
verkligt negativt, exploatering, slaveri, människor i köttfarmer för konsumtion av reptiler, pedofiler, satanism, 
offerritualer, …   Allt är är en föreställningsvärld av det mänskliga sinnet. Det är sant att de existerar dualitet här 
och bakåtsträvande raser men inte som det beskrivs på Jorden. Det är en mänsklig tolkning. Det är sant att det 
influerar andra raser, men det upplöses snabbt.  
  
Gosia: Tack. Tänker. Jag är lite konfunderad.  
 
Alenym: När man studerar det noggrant kommer allt på plats. De är ”Bolaget”, Federationen själv. Deras makt är 
enormt omfattande och våra synpunkter väger lätt. Vi är bara ett fåtal idealistiska unga kvinnor, vilket de inte tar 
någon hänsyn till längre. 
 
Gosia: Jag har följande frågor och startar med denna. Swaruu, du nämnde: ”Federationens interstellära raser kan 
inte välkomna en ny oerfaren ras som skapar mardrömsliknande scenarier för sig själv”. Är det inte istället 
Federationen som manipulerar människorna?  Vilka rättigheter talar vi om, eftersom de ligger bakom allt. Enligt 
Alenym ovan anklagade hon dem för att missbruka sin makt. Människorna var aldrig människor, de var av Lyriskt 
ursprung. 
 
Swaruu: De manipulerade dem som en lärare manipulerar sina studenter. Och ja, människor är Extraterrestrials i 
sitt ursprung men inte till sitt förstånd.  
De betraktas som oerfarna unga själar av Federationen. De vill inte väcka upp dem eftersom människorna själva 
inte vill vakna upp som en ras, en ny art. Du ser det utifrån perspektivet av någon som desperat önskar väcka 
upp alla andra eftersom du själv är en guide, som många andra stjärnfrön.  
Men den stora massan människor vill inte det. Det är varför jag alltid har sagt att läget på Jorden är just så som 
det bör vara. Jag hade anledning att säga så. Och själar kommer till Jorden för att få erfarenhet eller för att guida 
och med det kommer även de att utveckla sig själva. De kommer till Jorden på egen begäran och medvetna om 
vad de kommer att möta. Och som Federationen ser på det, de som inte håller med kan dra sig tillbaka från 
Jorden. Och för många är vägen ut, döden, för vilken orsak som helst. Därför att för de olika raserna vid 
Federationen som inkarnerar på Jorden är döden enda utgången. 
Federationen domineras av raser som inte har sitt ursprung från Lyra. Som sådana har de inte förmåga att 
hantera emotioner på liknande sätt som raser med ursprung från Lyra. De är kalla och logiska. De observerar 
enbart emotioner och tillåter situationer som individer och personer måste klara genom att studera hur de 
reagerar. Det kan exemplifieras med hur Andromedas har behandlat Axel Collier och andra. Utan empati, Inte för 
att de är elaka. Utan för att de inte förstår emotionella raser. De är orsaken till att de ser oss som en ras av 
emotionella idealistiska unga kvinnor som Alenym säger. Deras syn är att det enda sätten för en ny ras som den 
mänskliga går genom att stimulera utveckling av moral och spirituellt medvetande. 
Det är även varför stjärnfrön inkarnerade på Jorden med ursprung från Andromeda, Sirius, Arcturus och andra. 
Syftet är att få erfarenhet av att leva som ras med emotioner vilka ha ursprung från Lyra. Som jag sagt många 
gånger tidigare den mänskliga rasen är en blandning av ett oräkneligt antal raser stöpta i en biologisk kropp. Det 
har alltid varit så. Människor måste lära sig att klara sig själv. Lösa de problem som de skapar själva. 
Federationen agerar enbart som mentorer. Men de kontrollerar vad som händer från ovan. De säger att ingen 
inblandning sker från ovan, men är de verkligen ingen inblandning bakom ryggen på människorna eftersom deras 
hand finns överallt. Federationen blandar sig inte i eller eliminerar någon Cabal. Det är inte upp till dem utan för 
människorna själva att lösa.    
 
Gosia: Men låt oss sätta detta i logisk kronologisk ordning. För 12 500 år sedan de blockerades Reptiler, inte 
Lyrans, genom att det skapades 3D. Senare har Lyrians manipulerats under tusentals år. Nu kommer 
Federationen för att se om Lyrians kan ta sig ut från allt det som de skapat själva? Är inte det som att sätta en 
råtta i en fälla och sedan anklaga råttan för att blockera sig själv från att komma ut.  
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Swaruu: Det händer även liknande saker här uppe, inte bara på Jorden. Det finns fler nivåer inom denna 
kosmiska galenskap. Så som på Jorden, liknande saker sker här. De har egentligen inte låst in Reptiler … det är 
till del är en mänsklig skapelse, även om de utgör en del av raserna från Lyra som var här. Jag kan förklara 
senare. Som jag nämnde, finns det fler nivåer av detta kosmiska spel, men för tillfället skulle det bara komplicera 
att att gå in på detta ämne. Det är del i olika nivåer sammanflätade med dem på Jorden. Den ”kosmiska skolan” 
slutar inte med att lämna Jorden. Du examineras upp enbart i en ”nivå”. Nästa nivå är här. Och så har det alltid 
varit. Det är inte svårt att förstå om du applicerar det du redan vet med vad som hänt och händer, som den Stora 
Expansionen i anslutning till vad jag nu talar om för dig.  
Just som Federationen kontrollerar Jorden, andra nivåer av Federationen kontrollerar vad som händer dess 
medlemmar. De ger även dem utmaningar som att rädda planeter, bli guider för nya raser som exempelvis för 
människorna. Det är därför Taygetans med andra är här men Ruhr från Urmah är rasande på Federationen för 
vad som skett och har beslutat sig för att dra sig tillbaka.  
Men allt innehåller nivåer. Såsom Federationen dominerar och håller tillbaka människor så att de inte kommer ut 
och manifesterar problem utanför Jorden, kommer andra sektorer ”over” - dvs från Federationen för att 
kontrollera dem. Låt oss säga sektorer och personer av högre ”rang” än de som opererar här och även från högre 
plan, 6D 7D var det fortfarande finns del av ”Federationen”.  
 
Nai’Shara: Se hur de ”idealistiska” och ”etiska” raserna har beslutat sig för att dra sig tillbaka vi som oskyldigt 
antog att vi nu kom för att frigöra Jorden.  
 
Alenym: Det är för att rasen från Taygeta är empatisk. Och vi vet i stort sett alla här hur hur det är att leva där. Så 
vi förstår hur var och en lever och vilka svårigheter människor har genom förstahands upplevelser på Jorden.  
 
Gosia: Jag delar din frustration Swaruu. Blockering via 3D har jag fortfarande inte fått klar för mig. Det har 
nämnts att Federationen infört 3D för att låsa in Reptiler men nu får jag höra att motivet är att människor skall 
utvecklas och lära. Vad var då den klara och specifika orsaken för Federationen att begränsa människor till 
Jorden i 3D?  
 
Swaruu: En särskild punkt kan förklaras med valda ord allt efter förståelse och kunskapsnivå. Vilket gäller i detta 
speciella fall, vad som från ett förenklat perspektiv är sanning, kan från en något mer utvecklad syn tolkas 
annorlunda när det finns mer data, mer kunskap. 3D infördes av Federationen som redan sagts: ”För att låsa upp 
Reptiler”. Varför är då Reptiler inlåsta? Därför att ”Elaka” Reptiler är en mänsklig skapelse av människans 
kraftfulla förmåga att manifestera vilket har rötter från från Lyra. Det är orsaken till att Federationen låste upp 
Lyrians till dess de slutar att mentalt skapa Reptiler.  
 
Gosia: Ok denna del måste jag få noggrant klarlagd. Vem krigade du mot i Tiamat och i Orion krigen? 
 
Swaruu: Det pågick … men igen det är en fråga om perspektiv. Lyrans själva av den tiden manifesterade allt 
detta för en mycket lång tid sedan i en ”Galax mycket långt härifrån”.  
Det var inte bara Lyran utan även andra raser som kunde skapa kollektiva Egregores.  
Federationen av interstellära raser men även andra Federationer av interstellära raser vet hur hur det går till att 
inte längre manifestera skräckvisioner här i 5D, var det är mycket enkelt att manifestera vad du känner och vad 
du fokuserar på. Så nu vet de att det enda sättet att besegra illvilliga elaka Reptilerna är helt enkelt att använda 
psyket och medvetandet, inte plasma- och laservapen. Dessa raser har redan lärt sig kontrollera och eliminera 
den rädsla och skräck som nu skapas på Jorden. Det är sant att allt inte är perfekt i 5D och det förekommer 
fortfarande visioner av rädsla och skräck men inte på den allvarliga och skadliga nivå som den som genereras på 
Jorden.  
 
Gosia: Så Federationen formades för tusentals år sedan för att bekämpa Reptiler som de själva skapat under 
tusentals år? 
 
Swaruu: Ja, Federationen skapades för länge sen för att kämpa mot ondskefulla och negativa raser. Men de 
kunde aldrig kuva dem med vapen. Senare har de lärt att lösningen handlar om etik utvecklat medvetande och 
visdom. Även idag förekommer mardrömmar och skräck i 5D men det är ett mindre problem och löses på 
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liknande sätt. Eftersom människor som ung och oerfaren ras vilken fortfarande lever med iden om en 
deterministisk värld av orsak och verkan, där de uppfattar att saker händer dem och inte att de orsakar vad som 
händer dem. Så länge måste de lära som andra interstellära raser har gjort och genomgå starka upplevelser som 
stimulerar till utveckling. Inte i den form av traditionell skola var de lär via bildspel. På det sättet lär de sig inte, 
utan de måste lära sig att kontrollera sin skräck och rädsla i en kontrollerad miljö så de inte resulterar i att de 
förstör sig själva. Den kontrollerade miljön är Jorden.  
 
Gosia: Men Jorden var inte ”Jorden” tidigare. Det var en interstellär plats där det inte fanns några människor. 
Dessa ETs, låste upp sig själva med sin egna skräckvisioner. De var Federationens rädsla och skräck som de 
har låst in här. De var deras Reptiler. Människan har formats senare. Hur kunde en ras från Lyra sjunka ner till en 
”ung” ras - under utveckling.  
 
Swaruu: Människan är en Lyrian baserad ras. Vad som formar ett ursprung till en annan varelse är framväxten av 
medvetandet mot något annat, andra idéer andra uppfattningar, i detta fallet var det att leva under 3D. Speciellt 
Jordens 3D där Lyrian rasen kom att utgöra bas för en nya ras. Just som andra raser utvecklades eller har 
framväxt med ursprung från Lyra. Lika den från Taygeta. Och det händer inte bara med rasen från Lyra, liknande 
händer över hela Universum för alla andra existerande raser. De bara framväxer eller ändras utan behov att säga 
om det är framväxt eller inte, de bara ändras, öppnar för andra att växa fram. Det är hur nya varelser och raser 
formas. Det är inte kreationism inte heller Darwinism utan något mycket mer komplex och vackert.  
I tidigare skeden hade Jorden personer från Lyra som manifesterade Reptiler. De skapade dem därför att de tog 
med sig dessa idéer från andra skräckupplevelser från liv på andra planeter under den Stora Expansionen. Och 
ja, de blev inlåsta på Jorden men inte under en fängelseliknande tillvaro som många säger att Jorden är en 
fängelseplanet. De kommer till Jorden som ett resultat av egna beslut. Det är på grund av att de från ovan vet om 
den stora spirituella utveckling det ger dem personligt och kollektivt. 
Gosia, på den tiden skapades Federationen för att kontrollera bakåtsträvande raser, de förstod att det inte kunde 
ske med vapen, även om det var svårt förstod de att enda vägen var visdom och medvetande. Jag ser inte 
negativa UFOs här endast de som kommer från Jorden.  
Och de skapades inte ”senare”, skräcken fanns redan därför att rasen från Lyra kom till Jorden, flyende från 
deras egna skräckvisioner vilka följde dem till Jorden. De tog dem med sig, därför att att det är deras egna 
mardrömmar. De kan inte fly från sin egen reflektion. Människor är ETs, i form av en egen skapelse eftersom det 
hände på Jorden och de var jämförbart med de händelser som speglade vad de är inom sig. Det är vad Jorden är 
för, från en annan synpunkt …. är det en läroplats där alla ET-raser av vilken ursprungs ras som helst, lär sig att 
lösa mellanhavanden och lär sig att skapa vackra saker.  
 
Gosia: Jag förstår. Jag skulle vilja fråga dig följande: Vid vilken punkt har ”människor” blivit ”människor” eftersom 
de vid tiden för inlåsning i 3D var en ras av din typ en Federations ras.  
När har de blivit människor enligt Federationen och när har de i sin historia blivit ”människor” om de alltid varit 
ETs? 
 
Swaruu: Så snart de är i den mänskliga kroppen är de människor. Det finns INGEN punkt när människor blir 
människor som jag sagt tidigare. Linjen mellan ETs och människor är mycket tunn, den är grå och suddig.  
 
Nai’Shara: De är människor så snart de är där, varenda en.  
 
Swaruu: Människor är de som är där i en mänsklig kropp åtminstone till ungefär 90 års ålder. Bara det. Inom dig, 
din själ … det är någonting annat.  
 
Robert: Är människor i denna konstlade 3D världen frivilligt här och har även du passerat genom denna 
erfarenhet?  
 
Swaruu: De är på Jorden baserat på sina egna beslut. Och alla raser har även gått genom denna process, på sitt 
eget sätt men de har gått igenom samma sak. Och på Jorden erfar alla raser samma sak som människor genom 
att inkarnera som stjärnfrön.  
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Gosia: Swaruu, du säger att ”människorna hålls inneslutna så att de inte kommer ut och manifesterar sina 
mardrömmar”. De genererar sina mardrömmar eftersom de blev avklippta från Ursprungskällan (Source - 
Skaparen - Gud) av 3D! Federationen har klippt av anslutningen, har de inte? 
 
Swaruu: Anslutningen blev avklippt men inte helt. Som jag har förklarat otaliga gånger, det finns ingen 
begränsning för medvetandet, att vara fången under 3D är bara en ursäkt för att inte vara ansluten och utveckla 
din kraftfulla förmåga. DET är utmaningen att överkomma från Jorden. Återvända hem även med dessa 
uppenbara begränsningar. Hitta vägen till upplysning från ett lågt fysiskt plan.  
Det var exakt av den anledningen även som aslutning till Ursprungskällan begränsades. Det är uppenbart vilket 
jag nämnt närmast till utmattning. Det enda som hindrar människor är iden att de är begränsade.  
 
Gosia: Jag förstår men det är som att sätta en råtta under det värsta typ av experiment och sedan anklaga den 
för att inte kunna komma ut.  
 
Alenym: Det är så jag ser det och det är därför jag är så upprörd. 
 
Swaruu: Även om det är så, är det hur Federationen ser på saken.  
 
Anéeka: Trots det, människor ges allt, all support, resurser, visdom men rädslan och skräcken skapas av dem 
själva för att de inte vet hur de skall samarbeta med varandra. Så länge detta pågår och de inte kan hantera det, 
kommer de inte kunna fungera i en interstellär samvaro av den enkla anledningen att de skulle manifestera 
skräck och skapa kaos här i 5D, även snabbare är där. Det är orsaken till skapandet av konstgjord 3D.  
 
Gosia: En annan sak jag inte förstår. Blev du varse av allt detta efter endast 12 500 år, Urmah, Engan and ni alla 
- just efter 12 500 år av kommande och gående? 
 
Alenym: Det var känt. Vi här visste inte, men personer inom Taygeta visste om det och deltog aktivt, exempelvis 
Asket. Hon visste om det och även Rachel. De olika raserna har samarbetat men vissa personer inom dessa 
raser accepterade, andra var inte överens. Eller de kanske inte visste. Som i fallet med Urmah, Engan och 
Taygeta, vi är inte överens med Federationen.  
 
Swaruu: Folk i allmänhet kan inte förstå att detta är redan känt av oss, men så är det. Den fakta jag har känt till är 
annorlunda. Som jag alltid sagt till dig, vissa saker måste sägas vid rätt tidpunkt. Det var inte rätt tid men nu är 
det. 
 
Nai’Shara Det är inte på grund av undfallenhet. Det är för att viss fakta och händelser måste först komma på 
plats.  
 
Swaruu: Du skulle exempelvis inte förstå att dina kära från Sirius, Andromeda, Arcturian och Pleiadian är de 
dolda kontrollanterna av mänskligheten. Och det är sanningen. Men folk tror fortfarande att saker är antingen 
svart och vitt. Och att det är ett offer att vara på Jorden. Jag insisterar, Federationen är inte elak. De bara tänker 
som deras respektive ras tänker. De är inte människor, förvänta dig inte att de skall ha samma principer och 
synpunkter, samt att de skulle vara dåliga. Elakhet är inte något absolut, det är något relativt intresset hos var 
person eller grupp. Så även dessa positiva raser kan se ”dåliga” ut från en eller annan synpunkt.  
Elakhet som sådan, definierar jag som tendens till självutplåning, därför att den i slutänden är det. Elakhet som 
sådan bär på fröet till sin egen undergång. Så det kan inte finnas någon ”mörk källa” (dark force). Den kan inte 
överleva sig själv. Den tar ut sig själv, imploderar. Elakt är endast elakt när det appliceras på något annat, mot 
andra. Elakhet i Ursprungskällans tillstånd, i dess rena tillstånd, är inte dåligt. Det är inte ”elakt” därför att det har 
inte någon referens till någonting, mot inget, utom mot sig själv. Det är därför jag säger, det är tendensen till 
självutplåning. Logiskt sett … skulle den mörka källan omedelbart eliminera sig själv. Eller skulle den ha en 
känsla av självbevarande, logiskt sett …. skulle den mörka källan då komma att förstöra sig själv omgående, om 
den skulle ha en känsla av att rädda sig själv, korrekt? Men det är integration, det är kärlek. Så det är inte den 
mörka källan. Den kan inte existera logiskt sett.  
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Så dessa positiva raser bara är. De gör vad de tror är bäst med den data de har. Som vem som helst. Men 
misstag görs och fientliga mot andra kan de även vara. Federationen bara ger det bästa de har med de bästa 
avsikter, även om det senare visar sig vara fel. Dessa är de dolda kontrollörerna av mänskligheten. Ni slåss inte 
längre mot den negativa Alliansen. Federationen är ett konglomerat av kolossalt format. Ingen stökar längre med 
Federationen.  
 
Robert: Att veta vad de kanske kommer att göra är kanske inte alltid lämpligt. Kommer de att göra något annat 
för att ändra saker eller kommer de att lämna över det till människorna? Vad jag ser från min position är att 
mänskligheten inte är organiserad och har inte klart för sig vad de bör göra.  
 
Swaruu: Det är inte det att de lämnar människorna ensamma vilket skulle vara oansvarigt. Det syftar till att skapa 
experiment som ger erfarenhet till formandet av gemensam etik, kollektiv empati. Basen för all civilisation. De kan 
inte bli interstellära med det sätt att tänka och vara som de har idag. Så länge de inte kan överbrygga sina 
problem och inte förstår hur de kan lösa sina meningsskiljaktigheter, kan de inte bli interstellära. Människor i sitt 
nuvarande tillstånd tillåts inte undersöka solsystemet därför att de skulle blanda sig i formeringen och Europeiska 
rasens rätt vilket är en variant av Karistus rasen på Jupiter.  
 
Nai’Shara: Med denna information kommer du att klart inse vad Federationens sanna roll är här. 
 
Swaruu: Federationens raser kan inte lösa människors problem på grund av att de skulle inte lära sig något och 
repetera samma misstag igen. Ja, vad Nai’Shara säger är mycket viktigt. Federations sanna roll för Jorden är inte 
den av en tyrann, inte kontrollera och grymt exploatera personer. Dess roll är mentorn med tålamod, läraren.   
  
Nai’Shara: Människor lever på en planet där det bara finns människor. Där vill alla det bästa för sig själva men 
det är lika viktigt att värna om andra. Där brister de i sin hänsyn till de andra. Det är vad empati handlar om, att 
vilja det bästa för de andra. De insisterar och bråkar med grannar. Hur har de tänkt att en ändring skall kunna ske 
om de fortsätter med denna själviska mentalitet. Se den klara analogin i filmen ”The Platform”. På första 
våningen serveras det perfekt mat men vad händer när den skickas ner? Människor tänker inte på andra utan har 
blivit själviska. Människor måste lära sig bli empatiska, att tänka på sina medmänniskor och sluta bråka med 
varandra. Så länge de fortsätter med det utvecklas de inte.  
 
Swaruu: Exakt. Det är varför de inte blir interstellära. Därför att de kommer att orsaka mer problem för de som 
redan förstår det. Människor tar för givet att när något inte är i deras direkta intresse eller till deras fördel är det 
något negativt eller fientligt. De önskar enbart egen fördel direkt. I ett längre perspektiv är det  …  som Nai’Shara 
sa … sättet att forma en ny ansvarsfull interstellär ras.  
 
Gosia: Ok - vid vilken tidpunkt började Federationen som kontrollör med fokus på att arbeta med negativa raser? 
 
Nai’Shara: Nej Gosia, de gör de inte. Du har inte förstått.  
 
Swaruu: Det finns inte längre några negativa raser, alla bakåtsträvande raser ÄR manifesterade av positiva raser 
men av ofokuserade och oetiska själar på låg spirituell nivå. Federationen bara är. Den är inte negativ, den bara 
är och de gör det bästa de kan mot bakgrund av vad de känner till, som jag sagt tidigare idag. Enligt denna 
definition och av orsak som nämnts ovan, negativa raser kan inte existera och inte skapa sig själva, de existerar 
bara i den formen som de skapats som Egregores av en positiv ras. På grund av att elakhet som sådan endast är 
relativ och om elakheten isoleras det kan den bara ses eller definieras som tendens till självutplåning. Elakhet har 
inom sig fröet till sin egen undergång. Något som inte har anslutning till Ursprungskällan (Skaparen - Gud - 
Source) kan endast bli skapande av något som HAR anslutning till Ursprungskällan. Således de som ha själ 
kontrollerar de som inte har det. Det är personer som kontrollerar det negativa i tanke och medvetande.  
 
Gosia: Problemet här är att vi blandar många nivåer på samma gång mer metafysiska med de världsliga. De 
skulle möjligen ses separat trots att de utgör en helhet.  
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Nai’Shara: Jag tror att problemet här Gosia är att du fortfarande inte ser klart att Federationen är varken god eller 
dålig och att den är inte skapar det elaka i ett mänskligt perspektiv.  
 
Swaruu: Ja, och skräcken finns på Jorden nu. Inte här. Jag ser inte Chemtrails här eller Millionärer med sprutor 
som går runt för att få mig vaccinerad. De finns där. Här är vi i fred. Det är sant att konceptet av elaka Reptiler 
kom härifrån. Med det är på Jorden de kommer ut nu. Skräcken, mardrömmarna på Jorden är endast en 
reflektion av det mänskliga sinnets föreställningsförmåga och Federationen tillåter det för att stimulera till lärande. 
De är mentorer. En lärare är inte dålig genom att ge studenter matematiska problem som de skall lösa. Inte heller 
är han dålig för att han inte löser problemen för dem då han vet svaret. Federationen ger människor endast vad 
de själva skapar, vad de föreställer sig själva. De är för att de måste lära sig att ta ansvar för sina egna 
skapelser.  
Du har 40 ETs, av vilka 35 känner till hur manifestera saker och skapa en perfekt värld som blomstrar men 5 
raser förstår inte hur. Dessa genererar själva sina egna mardrömmar eftersom de inte förstår mekanismen inom 
spegel-lagen (Law of Mirrors) som styr i Universum. Således kunde dessa 5 ETs inte upptas bland de 35 som 
redan förstått. De anpassades att vara tillsammans på en plats där lugn och kontrollerat tillstånd råder för att lära 
sig steg för steg att föreställa sig vackra saker för sig själva. Dessa 5 ETs kallas människor. 3D arrangerades för 
att människorna inte kan kommer ut därifrån för att skapa blodtörstiga Reptiler som därefter kan invadera det 
lugna grannskapet.  
De själlösa Negativa Reptilerna kan inte skapa sig själv, de är Egregores skapad av någon med själ … 
människor. Som jag sagt ovan här fanns det mardrömmar. Eftersom koncept kom härifrån har de positiva 
raserna läraransvar för de som inte lärt sig manifestera vackra saker och inte mardrömmar. Så det är vad denna 
”karma” handlar om för de positiva raserna. Det handlar om att hjälpa med att lära, inte göra deras hemläxor. 
Eller som föräldrar vilka gör barnens hemläxor … De lärde inte någonting och kommer att göra samma misstag 
igen.  
Federationen samarbetar inte med några negativa Reptiler. Som jag sa tidigare, även Alfa Dracos är positiva. 
Federationen är de som kontrollerar vad som händer på Jorden. De reglerar och agerar mentorer för 
människorna. Och Reptiler har manifesterats av flera raser utanför Jorden i tidigare epoker, men för länge sen. 
Det är varifrån det konceptet hittat vägen till Jorden.  
 
Gosia: Ok - för att klarlägga, de samarbetar inte med Reptiler, inte med Illuminati, inte med Satanister eller något 
som liknar det? 
 
Swaruu: NEJ. DET är mänskliga skapelser. Det har skett på Jorden. Dessa kommer inte INTE från toppen av 
pyramiden. Federationen är inte illvillig, men de är de som kontrollerar allt från toppen. De är ”TOPPEN" av 
pyramiden.  
 
Gosia: Om Federationen som du säger kontrollerar allt, exakt hur gör de? 
 
Swaruu: Federationen ”kontrollerar” inte på det sätt du tänker dig. Federationen bara justerar de kreationer som 
människor hittar på (Aka, Illuminati, Cabal) så att det inte slutar med att de förstör världen samtidigt som 
människorna lär sig att inte manifestera sådant mot sig själva. Människor behöver den stimulans som kommer 
från att vara i kris för att på så vis söka lösningar för sina egna fantasifoster. Endast genom att se kontrasten av 
vad de inte vill ha kommer de att bli tacksamma att finna ut vad de VILL ha för sig själva.  
 
Robert: Tror du att Federationen behöver anpassa civilisationen för att få bort all Cabal? 
 
Swaruu: Nej. Det är ett mänskligt beslut.  
 
Robert: Det kommer att ta länge för människor att utvecklas. De lämnar ett problem bakom sig och skapar ett 
nytt. 
 
Swaruu: De evolverar mycket snabbt. Från den Industriella Revolutionen till idag har det gått endast cirka 200 år. 
Ett ögas blinkning i ett perspektiv från högre dimensioner, som 5D, varifrån tiden även är icke-linjär. De lär 
snabbt.  
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Gosia: Om Federationen sitter på toppen som Spelets mästare, men de inte är Cabal, hur mycket roll har de i 
orkestrering av saker som virus situationen, till exempel? Eller är det bara Cabal som orkestrerar exempelvis 
falska våldshandlingar och Federationen tillåter det? På vilket sätt och till vilken grad är de på så vis SPELETS 
MÄSTARE? ARRANGERAR de falska händelser (False flag) själva, till exempel? Eller är det Cabals som skapar 
dem och de bara låter det ske? Jag försöker få klar för mig nivån på deras inblandning.  
 
Swaruu: Cabal är de som arrangerar dessa händelser och skapar dessa eftersom människorna har tillåtit dem att 
att göra det vilket signalerar på sätt och vis att de accepterar vad Cabal hittar på. Det är därför Cabal alltid talar 
om för folk vad de kommer att göra genom att använda film, serier, sånger, media och så vidare. Cabals 
aktiviteter blir så underförstått kända och signalerar vad folk vill ha. Människorna tillåter således Cabal att agera 
att existera och fungera som om det är vad människor kollektivt vill erfara. 
 
Gosia: Ja jag förstår den delen men nu försöker jag bestämma nivån av Federationens inblandning.  
 
Swaruu: Från ovan kommer Federationen att besluta om det som pågår är ett resultat av vad människor 
manifesterat för dem själva. De kan komma att tillåta eller inte tillåta att det fortsätter. Med det sagt, Federationen 
KAN låta åstadkomma situationer för människorna i syfte att de skall lära.  
  
Gosia: Samarbetar Cabal med Federationen till exempel för att orkestrera arrangerade våldshändelser? 
 
Swaruu: Nej. Från ovan kommer Federationen att besluta om vad som pågår som ett resultat av människors 
egna manifest för sig själva och kontrollerar om de kommer att tillåta fortsättning eller inte. Men Federationen 
KAN skapa en situation för att generera en läroprocess.  
 
Gosia: Skapar Cabals AKTIVITET till exempel uppsåtligt våldshändelser (false flags) i samarbete med 
Federationen?  
 
Swaruu: Nej, Federationen orkestrerar inte några falska vålds aktiviteter mot människorna men de ser och tillåter 
att det fortsätter på grund av människors fria vilja, vilka av ena eller andra anledningen uppfattas som att de 
uttrycker vilja att genomgå denna erfarenhet. När något blir för mycket och oacceptabel för Federationen, 
exempelvis missbruk av barn och kidnappningar i sataniskt syfte, då agerar Federationen. Först ser de om 
mänskliga institutioner gör sitt jobb för att lösa det och om (som i detta speciella fall) de mänskliga institutionerna 
bevisligen själva inte ha förmåga att lösa problemet, då agerar Federationen genom att sända in trupper för att 
rätta till vad som inte är rätt … De ger dock alltid elogen till de mänskliga institutionerna. Så även även om 
hundratusentals barn DUMB räddningar gjorts till 99 % av Antarian Militär för Federationen där 1% av US Marina 
Trupper deltog, vilka är de som hyllas för insatsen. 
 
Anéeka: Alla förändringar som de positiva gör att rensa upp DUMBS kommer att tillerkännas människors 
insatser. Mänskliga hjältar. Delta Force / US Marina Enheter / Spetsnaz. De kommer aldrig säga: Tack till 
Hashmallim, Centarus-Elit, Antarian Knektar! De måste se ut som en mänsklig insats. Men de hjälper till med 
insatser. 
 
Gosia: Ok tack. En annan typ av fråga. Innan Stjärnfrön inkarnerar här VISSTE DE OM ALLT DETTA? 
 
Swaruu: Ja Gosia, det är helt helt klart för mig. Alla personer visste vad de skulle erfara innan de inkarnerade. De 
som ville återvända gjorde även de med ett medvetet val. Det finns inga tvingande inkarnationer … om det inte 
manifesteras av dem själva. Stjärnfrön fungerar både som guider och studenter. Genom och guida lära ut och lär 
dig själv samtidigt. Det är den roll som de själva har lagt upp.  
 
Gosia: Men varför har stjärnfrön inkarnerat, för att upprätthålla vilken frekvens? Är vi inte verkligen del av 
Federationen? 
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Swaruu: Gosia, stjärnfrön är kritiska här. Utan dem finns ingen inspiration. Då finns inga mentorer eller lärare för 
att visa övriga människor vägvalen. Om stjärnfrön lämnar innebär det att mänskligheten inte skyddas. Som jag sa 
i början all hjälp som Federationen kommer att ge människorna är inkarnerade stjärnfrön. De är motorn i allt med 
inspiration och sitt gudomliga skydd.  
 
Gosia: Men Swaruu, om vi stjärnfrön ÄR Federationen och kommer från andra existentiella plan då visste vi att 
allt är ett sjukt spel som Federationen själva kontrollerar. Att komma och ”inspirera” är att spela med i spelet. Vad 
tjänar det till?  
 
Swaruu: Det hjälper nya och unga själar med att få en mening det hjälper till att forma nya varelser som snart 
kommer ut i kosmos. I ditt perspektiv på Jorden är det sjukt eller som för mig samt mina kollegor. Från andra 
existentiella plan är det inte. Det är bara hur själar formas genom naturlig evolution av medvetande. 
 
Gosia: Men Federationen verkar inte vilja att människor vaknar upp. De testar dem men gör allt vad de kan FÖR 
ATT DE INTE SKALL KLARA ”EXAMEN”!  
  
Swaruu: De vill att människor vaknar upp. Och de gör all vad de förmår. Det finns bevis som att så och så många 
”UFOs” i luften just nu. De hjälper till med att inkarnera stjärnfrön som du själv för att agera mot Coronavirus 
agendan och många andra som David Icke med många fler. Andra stjärnfrön följer och är beroende av dig för att 
vakna upp guida andra etc.  
Människor behöver bara medvetande och sig själva för att förändra saker. När du kan hantera det, när du lär dig 
bli medkännande och beslutsam, lär dig vara engagerande och hjälpa andra samt agera utan att bråka, då har 
du passerat testet. Då och endast då kommer Federationen komma närmare och välkomna dig in till den 
interstellära samvaron, dock inte så länge du är uppslukad och försjunken i sina egna kreationer av 
skräckfantasier. Då vill de bara skicka in guider och dold hjälp. Den dolda hjälpen kommer som från något annat 
eller från någon annan.  
 
Gosia: Federation bör kanske själva inkarnera här nere för att de från ovan skall förstå allt detta. Det är bara det 
att jag ibland inte känner för att fightas längre i detta kosmiska drama.  
  
Swaruu: Ja, de inkarnerade på Jorden, är personer som du. Och striden just ju är mer viktig än någonsin. Det är 
hela idéen med stjärnfrön, varför de existerar och för vilket syfte. Det jobbet är det hårdaste mest ensamma och 
mest ansvarsfulla.  
 
Gosia: Varför, om Federationen bare ger dem allt fler ”tester”? Hur exempelvis skall de hantera tester som 5G 
samt obligatorisk vaccinering?  
 
Swaruu: En massa saker är fortfarande oklara. Jag varnade dig, allt är osäkert och tidslinjen är bruten. Vilket 
betyder att ja, Coronavirus för vissa, 5G för andra och fler varianter är möjliga. Men verkligheten är relativ. Testen 
blir att få tidslinjen på plats igen mot något positivt och Inte längre manifestera skräck fantasier.  
I sig självt är 5G en mänsklig manifestation, som bygger på önskan att få snabbare mobiler och för att ansluta 
brödrosten till Internet. Det ser ut som en fin lösning men de lämnar därmed ifrån sig de mesta av sina 
fundamentala rättigheter. De behöver den kontrasten för att kunna realisera vad som verkligen har värde. Det är 
därför Taygeta trots så mycket teknologi återvänder till ett enkelt liv. Till vad som betyder något. Taygetans har 
redan passerat vad mänskligheten är på tröskeln att få erfara.  
 
Robert: Vi ser ut att ha en lång väg att gå. 
 
Swaruu. Människorna utvecklas mycket snabbt inte långsamt. Det har bara gått 200 år från den Industriella 
Revolutionen till idag. I ett kosmiskt perspektiv är det ingenting. Människorna evolverar snabbt. 
 
Alenym: Vi kommer att vara här så länge vi behövs eftersom vi guidar guiderna. Vidare eftersom vi har personer 
där nere men Taygeta drar sig tillbaka. Vi kan inte vara delaktiga i detta. Min auktoritet ger mig rätt att säga att 
jag inte vill att mitt folk skall vara del i detta. Ja, jag är mycket arg. Vi kan bara vara dem vi är och jag tycker inte 
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om vad som sker. Inte heller mina kollegor. Vi vet att de finns andra sätt att nå samma sak. Jag känner även att 
Federationen behandlat oss respektlöst. Swaruu under flera år som du vet och nu mig och Ruhr, Urmah. 
Jag har talat i Federationen och gett min åsikt samt avvisat deras extrema tolerans. Även om det gör vad de gör, 
många saker är inte klara för mig som orsaken varför de skickade iväg Taygeta. De tycker vi är för 
kommunikativa och idealistiska. Vidare menar de att vi kan ha saboterat vissa pågående militära operationer.  
Trots det har de nämnt att om vi vill hjälpa till är vi välkomna. Så våra specialist trupper kan under 
efterkommande dagar komma att delta i en knivskarp operation på Jorden. Således, Taygetas militära skepp har 
blivit auktoriserade åter igen. 
 
Gosia: Och vad händer med alla de videos där personer frågar Federationen om hjälp? 
 
Swaruu: Det var meningen att deras begäran skulle presenteras på högre plan för att utan mellanhänder kunna 
förstå människors perspektiv med direkta frågor. Federationen är inte en organism vilken bara har ett 
medvetande. Den är uppbyggt av otaliga personer, vilka var och en har sina egna individuella idéer. Och varje 
förfrågan, påtryckning och information vad de vill och vilken hjälp som de anser behövas kan påverka i deras 
uppfattning och aktivitet. Människor behöver uttala sig och inte vara tysta. De måste säga klart och tydligt vad de 
vill och behöver. Förvänta inte att lösningen skall komma med automatik. Människor bör påverkas mentalt att 
göra något själva. Åtminstone ta sig tid att skapa en video för att ge känslan av att de gör någonting, vara 
proaktiv and inte stagnera i offermentalitet. Det är därför jag ville att dessa videos skulle tas fram. De frågar efter 
hjälp. De är deras rätt att fråga efter hjälp med deras synpunkt från Jorden. Således är iden att inte enbart 
betrakta situationen i det Kosmiska perspektivet. 
 
Gosia: Ok och angående din video till Federationen? 
 
Swaruu: Jag är skalär, det vet du. Jag opererar inom flera nivåer samtidigt, eftersom Universum är skalärt. Att 
vara skalär innebär att vara anpassad till flödet i Universum.  
 
 
CONVERSATION 2 
 
Swaruu: Vad du kallar Matrix gäller inte bara Jorden som vi nämnt. Du säger att du förstår det men inte helt. Inte 
på den nödvändiga och djupa nivån. Det är sant att det är hur alla raser börjar. Det är den normala evolutionen 
för en ras, från att vara för-industriell till att bli en interstellär. 
 
De finna andra vinklingar bakom formandet av Van Allen Bältet och inte bara för att ”låsa in Reptiler”. Det är sant 
men endast från ett lågt perspektiv, vilket är nödvändigt för att få normala människor på Jorden att börja förstå. 
En ras låses upp på en planet så att de inte interfererar med formering av andra raser eftersom de ännu inte 
utvecklat den nödvändiga etiken så att de kan lämnas för sig själva. Det lever även andra raser som formeras i 
samma solsystem. Med program som SSP skulle människor invadera dem. De måste hållas kvar på Jorden tills 
dess de utvecklat tillräckligt medvetande och förståelse. Det faktum att människan utvecklade sin teknologi farligt 
snabbt och som redan sagts och av andra: Teknologisk utveckling går inte hand i hand med med moraliskt och 
spirituell utveckling vilket sätter dem i riskzonen av självutplåning. Människan är farligt amoraliska varelser. 
Självfokuserande. Ignoranta till hur Universum fungerar. De manifesterar egna skräck fantasier. Och de vill 
”exportera” dessa skräckbilder. Därför kan de inte tillåtas lämna Jorden innan de har nått tillräcklig mognad. Men 
de övervakas av starkt etiska raser.  
Det är sorgligt att de saknar etisk utveckling. Men de är inte ensamma, jag talar om Federationen. Ni ser endast 
delar av Federationens, den i 5D. Det finns ett Federations Råd som överser mindre delar av Federationen från 
ovan och som jag sagt tidigare Federations har nivåer. Vilket gäller för ett holografiskt samhälle. Regionala råd 
vilka i sin tur har stora planetariska eller konstellations råd som Alcyone M45 rådet. Samma här, kontroll över 
Federationens råd för Jorden vilket har ett annat råd över sig.  
Detta andra övervakande råd har mycket mer erfaren ”personal”. Vilka hjälper till att utveckla personerna bland 
de olika raserna som ingår in råden, liksom det från Viera (Andromedas) - den Federation som vi alltid talar om.  
Vad jag kan tala om för dig som i ett mänskligt perspektiv är sorgligt. För att du skall förstå bättre kan jag säga att 
Federationens största bas finns placerad i Saturnus ringar men i en annan densitet. Som jag sagt allt är skikt, 
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trans-dimensionellt, skalärt i trans - densiteter. Det är varför Saturnus sägs vara i kontroll av Jorden, via månen, 
ja. Det var inte lägligt att tala om det för dig förrän nu. Federationen har hundraprocentig kontroll av Jorden från 
högre densiteter. Det är bara det positiva som gäller i högre densiteter. Alla inklusive Reptiler är positiva där. Det 
negativa är en mänsklig manifestation som vi redan förklarat.  
Men —— - det finns ett stort men, avsikterna från dessa högre densiteter, med dess bristande förståelse av 
människor kommer i direkt konflikt med mänskliga 3D intressen.  
Deras avsikt är att få medvetandet hos människor att utvecklas och forma en ny ras. Vi har redan förklarat att en 
ny ras INTE formas genom att klippa och klistra gener i ett laboratorium. Det fungerar inte på det sättet, utan via 
medvetande. Via guidad varseblivning. Med erfarenhet. Och vad de erfar från det formas alltid mot en kontrast. 
Dualitet. Liv och Död. Bra och Dåligt. Med associationer som artificiellt sätts mot var och en av dessa kvaliteter 
enligt var och ens syn på saken.  
Således: Federationen av Förenade Planeter från den höga positionen av Högre Rådet för detta solsystem tillåter 
konstant konflikter på Jorden för att driva fram motivation för att spirituell utveckling inom populationen som nu 
existerar där. Allt är skiktat. Federationen har ett råd i Viera för att vaka över frågor relaterade till konflikter på 
Jorden men de diskuterar även skeenden på Mars och Venus eftersom de är relaterade. Och dessa styrs av 
Federationens Höga Råd som är lokaliserad på Saturnus vilka vakar detta solsystem som kallas Sol 13 av 
Federationen. Vilket i sin tur styrs av Höga Rådet i denna kvadrat av Galaxen lokaliserad i Alcyone.  
I ett mänskligt perspektiv är det rimligt att argumentera för att dessa elaka kreatörer av alla konflikter på Jorden 
är ”kontrollanterna” som gömmer sig på Saturnus. Från mänskligt synpunkt tillåter de lidande för människor vilket 
bara är sett ur ett perspektiv av skilda intressen, eftersom det egentligen inte finns något elakt. Reptiler och 
Satanisternas dyrkan av Saturnus är inget annat än felaktig tolkning av människor i deras mycket egna interna 
kamp att dominera sin egen negativitet i dess spirituella utveckling. Vilket vi sagt … är en MÄNSKLIG skapelse. 
Vad som är är känt som elakt … uppfattas på Jorden är huvudsakligen en mänsklig kreation. Alla varelser 
kämpar för att utveckla sin spirituella förmåga i sitt sökande att återvända till Ursprungskällan (Skaparen - Source 
- Gud.). Du återvänder till Ursprungskällan när du dör eller i det närmaste, eftersom du har kvar en grad av 
individualitet. Denna integration är vad många kallar ren kärlek som erfars när de dör. Integration - Kärlek. Från 
denna synpunkt är det sant att de ”elaka typerna” är de från Federationen vilka är de högsta kontrollanterna av 
mänskligheten. De tillåter konflikter för att studera hur långt de kan driva mänskligheten i spirituell utveckling. De 
vill undersöka hur mycket denna nya ras kan uthärda. Därför att det är en ny ras som är i process att ta sin 
examen och bli interstellär.  
Det är varför det sägs att en person med tillräckligt hög frekvens kan undkomma Van Allen Bältet. Så länge du 
inte har det, kan du inte. Apollo missionen? Sluta skämta. Det finns en oöverstiglig astral/spirituell barriär med 
bara en väg ut … Vakna upp, utveckla medvetande och handla etiskt samt utveckla spirituell förståelse. Biljoner 
själar önskar att inkarnera på Jorden på grund av den betydande spirituella utveckling det ger dem. Det gäller för 
människor eller vilken annan levande varelse som helst på Jorden. Det är för att det är så svårt att existera på 
Jorden. För alla. Från kor, kycklingar, grisar som människor äter. Till de människor som även äts av … sina egna 
skapelser från dess egna skräckvisioner.  
Under flera månader har jag påpekat … Jorden är som den bör vara. Och så är det. Det är Jordens syfte. Du 
tycker inte om det? Då kan du ta bort dig själv men i så fall kommer du tappa den enorma fördelen att utvecklas 
där. Och mest troligt, från ditt högre perspektiv i ditt efterliv, kommer du att återvända. Men du behöver inte gå 
tillbaka. Det är upp till var och en. Det är orsaken till så mycket konflikter. 
Federationen skapar INTE konflikter genom att hitta på saker ut intet. De opererar INTE på det sättet. Vad de gör 
är att ge människor lite extra kraft i form av medvetande eftersom medvetande ÄR makt. Med det förmår de 
manifestera goda som dåliga saker. Och de måste själva ta ansvar för de dåliga saker de skapar. Det är inte 
något som de pådyvlar människor. Det är I stället konsekvensen av en naturlig utveckling av medvetande av 
expansionen av medvetandet av varje själ. Det är människor själva som guidar Federationen till nya tester, nya 
utmaningar. Frågor?  
 
Robert: Varför välja en ras från Lyra och inte någon insektsliknande ras för detta experiment? Vad har vi som 
andra inte har? 
 
Swaruu: Det valdes inte, det bara hände på detta sättet. Insekts-liknande raser har även sin evolutionära 
utveckling. Och det är inte något ”experiment” i sig själv. Det ordet är laddat med meningar som inte passar här. 
Det är för att överse utveckling av nya raser. Jag tycker inte heller om Evolution eftersom det ger en felaktig 
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mening av att gå från något underlägset till något bättre. Det fungerar inte så. Det är att forma något nytt från 
något annat innan. Inte bättre eller sämre i relation till det andra. Och det är vidare även de ICKE linjära tids 
element här. Vi använder dessa ord i brist på andra bättre ord i det mänskligt linjära språket jag använder och 
skriver i för närvarande. Vi tar den kommunikativa kapacitet förmågan av det mänskliga språket till sin gräns här.  
 
Gosia: Ärligt talat frustrerar det mig att höra allt detta utan att jag kan erinra mig något i minnet. Jag vill se med 
mina egna ögon allt som redan hänt där.  
 
Swaruu: Det har du redan och kommer att göra igen. Du får även en stark expansion av medvetandet bara 
genom att leva på Jorden med all den stimulerande utveckling det ger att hantera mänskliga svårigheter. 
 
Gosia: Jag har en mycket viktig fråga. Du sa att det är de som ger människorna ”utmaningar". Vid denna punkt är 
det superviktigt att förklara det ÖVERGRIPANDE DIREKTIVET (Prime Directive) och lagen om ICKE interferens? 
Ge utmaningar - är inte det att interferera? 
 
Swaruu: Inte i detta fallet, vad de ”arrangerar” är skapat av människor. Således är det endast en konsekvens av 
människors egna handlingar.  
 
Robert: Det är samma, människor sätter upp svårighetsnivåerna, Federationen ser bara till att självförstörelse 
undviks. Har jag rätt?  
 
Swaruu: Exakt Robert. Federationen skapar inte problem. Istället ”utnyttjar” de problem som människorna själva 
skapat. Det genererar inte lidandet för att människorna skall utvecklas. De agerar så att människor drivs ta 
ansvar för sina egna handlingar och finna ut lösningar till problemen själva. Lidandet orsakas av dem själva. 
Vilket är att respektera den fria viljan. De ger människor uppgiften att ta hand om och lösa de problem de själva 
har skapat. Problemen är vad människor genererat för sig själv. Och de guidar människor från ovan. Vet du hur 
Federationen guidar dig? Med människor som du, på plats där. Du är deras guide. Inte de med mer pengar eller 
politisk makt. Från Federationens synpunkt och förståelse av mänskligheten och dess synpunkt på sitt lidande är 
det brist på pengar för hyra … och hela vägen upp till förståelse av Höga Rådets position. Jag förstår dem och 
ser det från den kosmiska aspekten som ett mycket vackert system. 
Federationen ser och observerar. Men de sätter begränsningar, exempelvis att aldrig tillåta ett kärnvapenkrig, 
pandemi som dödar miljoner eller missbruk av barn i DUMBS. Det är områden var de aktivt modifierar skeenden 
vilket de gör utan att det syns vad som hände. Till exempel, de kommer aldrig att säga att Federationen hjälpte 
med att rädda barn från DUMBS. Det kommer att sägas att det var enheter ur US Flottans Attackdykare. De ger 
alltid eloge till människorna själva. Det är därför ETs, inklusive vi Taygetans inte syns offentligt. Det är därför som 
vi INTE har möjlighet att ge de bevis många frågar efter.  
 
Gosia: Jag förstår. Och varför har de från den högsta nivån idéen att en ny ras utvecklas av konflikter? Varifrån 
kommer den idéen? Det är dualitet! Begränsning! 
 
Swaruu: Det är INTE nödvändigt att skapa dessa problem. Att utvecklas av svårigheter är ett beslut som en 
konsekvens av vad som gjorts och vad var och en själ önskar. Det ÄR begränsning. Men om du inte är 
Ursprungskällan (Skaparen - Source - Gud) själv, kommer det alltid att existera Dualitet. Så länge det finns ett 
koncept av JAG och konceptet ”vad är inte JAG”, kommer det att finnas Dualitet.  
 
Gosia: Men om det inte är nödvändigt att utvecklas genom att plågas, varför utmana nya raser med det?  
 
Swaruu: Utmaningarna initieras av de utvecklande raserna själva. Och vad som tolkas som svårigheter eller inte 
är även relativt. Ett exempel på det är om någon gillar chili eller inte. Vissa lider av het sås, andra gillar det och 
lider om de inte har det i sin måltid.  
 
Robert: Varför skapa en nya ras, finns det inte tillräckligt med raser redan?  
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Swaruu: Varför skapa en ny ras … Det är för att erfara fler varianter av det samma. För att söka vidare expansion 
och insikt.  
 
Gosia: Ja, men inom vilken som helst realitet, reglerna sätts av oss. Min är att du INTE behöver växa genom 
stora svårigheter, utan genom skratt, glädje och genom att springa genom skogen. Den som kan skratta mest 
kommer att bli interstellär! Varför smärta och inte glädje? Det är absurt att behöva lida för att utvecklas. Det är 
som monopolpengar, som Karma koncept. Det är FALSKA pengar! Själarna är redan kompletta - de skall inte 
behöva lida för någonting. Inte heller betala av karma.  
 
Swaruu: Gosia, det är vad de måste lära, att det inte finns någon annan karma än den som är initierad av 
respektive person själv. Lära att de inte behöver skapa så mycket oenighet. Så mycket plåga för sig själva. När 
människan som en ras förstår det, då blir det möjligt att lämna Jorden. Det är vad lärandet går ut på och vad 
mentorer och guider är till för. Detta för att människor på så vis kan komma genom denna fas. Som du sa, det 
finns inga exempelvis krig på Taygeta. Där lär de andra saker. Därför att de redan lärt sig att fokusera på det 
vackra.  
 
Gosia: Det är väldigt svårt att vara guide och medveten om att oenighet inte är nödvändig och inte förstå varför 
det är skapat. Samt även att bli varse om att människor måste gå genom dessa problem mellan sig för att ta sin 
”examen”. För mig behövs inte det! Det känns så sorgligt att vara på den nivån och veta hur onödigt det är att 
känna sig fri från det och existera här i 3D, INOM detta existentiella plan av dualitet var det fortfarande är en 
realitet för så många människor som inte förstår hur fria de egentligen kan vara. Det är varifrån min sorg kommer. 
Veta det bakomliggande … veta hur fria de egentligen kan vara, potentialen! Och fortfarande se dem i deras 
idévärld där de producerar sitt eget lidande.  
 
Swaruu: Således Gosia. Gå ut och tala om DET för dem, att det inte är nödvändigt att plåga sig själv. De måste 
lära sig att de inte behöver skräckvisioner för att utvecklas. De måste lära sig att skapandet av visioner av skräck 
och rädsla för att växa inte är nödvändigt. Men det är respekterat att en ras som är under formering skapar sin 
egen realitet, så att de lär sig ta ansvar för sina egna skapelser. Oavsett om det är eller inte är skräckvisioner 
eller vackra saker, är relativt och liknar det sätt du kryddar matens sås. Det är fri vilja.  
Exempel som jag tidigare använt. Varför gick en fisk på Jorden. De blev amfibier. Varför? Därför att de utgjorde 
ett byte för större fiskar på djupt vatten. Det var säkrare för dem i de grundare vatten. Eftersom de endast till viss 
del kunde simma i det grunda vattnet, började de använda sina fenor. Stärkte dem. Så småningom utvecklade de 
syre andningsfunktioner vilka ersatte gälarnas funktion utan behov av vatten. Med det var en ny varelse född. 
Från … problem och behovet av att lösa sina problem. Om du alltid lever in rosafärgad värld utan motstånd och 
utan utmaningar utvecklas du inte. Du blir kvar och får inte den enorma känslan av tillfredsställelse att ha 
passerat utmaningen. Att klättra upp i trädet. Genom att ha klättrat på klippan ovanför stranden, är du mer än 
klippan på stranden. Du övervinner den.  
 
Gosia: Inte till den grad av problem som det sker på Jorden. Vissa utmaningar känns utmärkta, exempelvis när 
jag går ner från ett berg med vinden mot ansiktet. Men det händer de mest hemska saker här. Bättre att aldrig 
komma tillbaka hit.  
 
Swaruu: Jag förstår vad du säger men det stimulerar till växande. Till den grad att DU Gosia nu kan säga att du 
aldrig önskar återvända till Jorden. Vilket DU inte längre behöver, du har redan sagt nej och du vill det inte 
längre. Det är för att du levt här som du inte vill göra det längre vilket är ett resultatet av den typ av motstånd som 
du erfarit på Jorden. Och liksom på Jorden det finns ett oändligt antal världar var det går att uppleva nya saker, 
andra sätt att se på saken, för att uppnå samma sak. Det är vad människor måste lära för att komma igenom 
denna fas och utvecklas som en nya interstellär ras.  
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